

## **Notulen Algemene Leden Vergadering 2023**

**Datum:** 05-04-2023

**Locatie:** Leidse Dart Vereniging

Voorschoterweg 8B

2324 NE Leiden

**Aanvang:** 20:00 uur

**Start:** 20:15

**Eind:** 21:30

**Onderwerp:** DBBR ALV

**Aantal Leden aanwezig:** 12

**Incl. bestuur:** 18

### **Aanwezig:**

1. Tilly van Velzen – Voorzitter
2. Ferry van Veen – Penningmeester
3. Patricia Roodbergen – Secretaris
4. Evelien van Tol – Wedstrijdsecretariaat
5. Vincent van der Leek – Algemeen bestuurslid
6. Marco Kleijn – Algemeen Bestuurslid

### **Agenda:**

1. Opening
2. Notulen ALV 20-04-2022
3. Ingekomen stukken
4. Jaarverslag 2021-2022
5. Financieel verslag 2022  
Pauze
6. Samenstelling DBBR bestuur/ Commissies
7. Planning lopende seizoen 2022-2023 en vooruitzichten
8. Rondvraag
9. Sluiting

## **1. Opening**

Tilly opent de vergadering en bedankt de leden voor hun aanwezigheid en bedankt de locatie voor de gastvrijheid.

Tilly verteld dat de agenda, de jaarrekening en de notulen van vorig jaar op tafel liggen en de leden deze al kunnen doornemen.

Peter van der Heijden:

*Kunnen de notulen van de vorige keer op de site komen te staan want nu heeft dat er niet gestaan?*

Petra Hakker:

*Vult aan dat er niks te vinden was op de site en dat ze hier nog naar gezocht heeft.*

*- Ferry van Veen verteld aan beide dat het normaal gesproken op de site hoort te staan maar dat het nu door slordigheid vergeten is en dat de volgende notulen zeker op de site komen.*

## **2. Notulen vorige ALV 2022**

De notulen worden aandachtig gelezen door de leden.

Per pagina worden de notulen gecontroleerd. (Bij het doornemen hiervan zijn we de paginanummers vergeten. Ook deze worden aangepast voor de volgende notulen, ook de nummering van de presentielijst wordt aangepast)

Nick van der Linden:

*(Heeft een vraag over de rondvraag van Ruud Hoogeboom.*

*De vraag van Ruud Hoogeboom luidde; 'Is het nog nodig dat de ranking locaties 8 banen moeten hebben?') Nick vraagt of dit nog steeds het geval is sinds er steeds meer locaties bij komen met meer banen.*

*- Tilly verteld dat er nu bij de rankings geklaagd wordt dat de rankings te laat eindigen, wanneer we met 6 of 7 banen gaan spelen in een locatie dan kan de eindtijd helemaal laat wordt voor de mensen. Een reden om de rankings niet uit te breiden naar locaties met 6 of 7 banen.*

Danny van der Plas:

*Gaf aan dat het de vorige keer (toen hij de wedstrijdleiding deed) dat het vooral aan het format lag.*

Peter van der Heijden:

*Vraagt aan Vincent van der Leek wat hij ervan vindt?*

*- Vincent van der Leek geeft aan dat hij rond 00:00/01:00 uur een prima tijd vindt. Hij geeft aan dat we nu regelmatig rond 00:00 uur klaar zijn.*

*Er is een schema vast gelegd en daar moeten we ons wel het hele ranking seizoen aan vast houden en deze afmaken, we kunnen niet halverwege het ranking seizoen het format wijzigen. Op een zaterdag avond rond 00:00 klaar zijn vindt hij een prima en schappelijke tijd voor een ranking.*

De notulen van 2022 zijn door de leden van de ALV goed gekeurd.

### **3. Ingekomen stukken**

Ingekomen stuk vorig jaar;

Vorig jaar hebben we een ingekomen stuk binnen gehad of het mogelijk was om weer om 10 punten te gaan spelen.

We hebben gekeken bij teambeheer of dit kan in hun systeem en dit is mogelijk.

We hebben een poll gemaakt met de vraag wat de teams zelf graag wilden zien en of zij hun mening wilden geven. We hebben de poll dan ook verstuurd naar alle teams.

Daaruit kwam er een peiling namelijk: 40 stemmen tegen en 44 stemmen voor. In totaal hebben er 88 teams gestemd op de verstuurde poll van de totale 166 teams.

Omdat het eigenlijk bijna 50/50 is, vinden wij als bestuur dat we het niet door moeten zetten.

Omdat we denken dat de ene helft van de ingeschreven teams waarschijnlijk er mee gaan stoppen.

#### **Het bestuur heeft ervoor gekozen om het 10<sup>e</sup> punt niet door te zetten.**

De argumenten welke er voor gegeven worden zijn;

- een te late eindtijd in de doordeweekse dagen i.v.m. de extra partij die gespeeld moet worden
- Lagere divisie krijgen nog een latere eindtijd dan dat ze nu al hebben.
- 50/50 in de peiling waardoor we veel leden kunnen verliezen als we iets gaan veranderen.

Arie van Iterson (niet aanwezig op de ALV) heeft via de mail een punt aan gekaard over de promotie degradatieregeling.

Het gaat hier vooral om de eerste divisie en de eredivisie.

Het bestuur heeft de reglementen aangepast gezien er veel teams die promoveerden aangaven dat ze dat niet willen.

Het is vaak een discussie punt geweest. Voor nu laten we het zo omdat Arie van Iterson de enige is die we er over horen.

**-Tilly verteld wanneer de leden iets horen, ze dit moeten mailen en dan kunnen we er later nog een keer naar kijken.**

#### **Jaarverslag bestuur 2021-2022**

We hebben dat jaar een half seizoen gedraaid hebben, we gaan ervan uit dat het goed is verlopen gezien we weinig horen van de leden. Qua communicatie en organisatie zitten we als bestuur nog steeds in een leerfase maar we krijgen weinig slechte terugkoppelingen dus we gaan ervan uit dat het algemeen goed verloopt. Dit seizoen hadden we 1067 leden waarvan zo goed als geen jeugd.

Er is een jeugdplan gemaakt en Miranda zou zich hiervoor in zetten maar helaas heeft Miranda te weinig tijd voor de jeugd. We hebben wel verder gekeken en er ligt een nieuw jeugdplan klaar.

**Pauze:**

#### 4. Financieel verslag 2022

Ferry verteld dat het over het boek jaar gaat dus over 2 halve seizoenen. Wanneer er een boeking binnen komt boekt hij het, en dat is dus ook over de contributie. Soms beslist hij wanneer het in het huidige jaar kan worden geboekt. Of wanneer hij het laat varen naar het jaar erna.

Het belang voor dit jaar is de NDB-afdracht, De NDB heeft een bedrag teruggestort omdat we maar een half seizoen hebben gespeeld. Hierdoor krijgen we € 5360 terug.

De contributie is gerelateerd aan de ca. 1000 betalende leden. We hebben een winst gemaakt van € 7250,55

Ferry verteld dat we winst hebben gemaakt en verteld dat we nog niet gaan kijken naar contributie verlaging. De inflatie gaat enorm omhoog en ook de DBBR heeft daar last van. Het is als vereniging goed om een buffer op te gaan bouwen. We willen tenslotte een gezonde vereniging blijven. Hoe langer we een buffer hebben hoe minder kans op een eventuele verhoging van de contributie. Daarnaast heeft de NDB de afdracht omhoog gegooid. Ze gaan per jaar 1 euro omhoog.

##### De Begroting:

We hebben de LaCo hoog ingezet, dit omdat de busreiskosten en de benzine duurder zijn geworden. Ook zijn de poule-indelingen groter geworden en dat houdt in meer wedstrijden dus ook meer reiskosten en benzine. We weten nog niet hoe de volgende competitie indeling gaat zijn.

##### Danny van der Plas:

Vraagt waar het kopje NDB-masters waar dat geld voor is.

- Ferry verteld dat we vroeger de CLOD (Champions League Of Darts) hadden. Dit is er niet meer en de NDB heeft besloten om dit zelf te organiseren en heet nu de NDB Masters. We hebben als DBBR gezegd dat we eraan mee helpen en daardoor een bedrag betalen zodat de leden die gepresteerd hebben, wij ernaartoe kunnen laten gaan.

##### Winfried Dijker:

Vraagt of we over de NDB Masters al wat concreets over weten?

- Ferry verteld dat we voor april de aantallen hebben moeten opgeven, en voor juni moeten we de exacte namen door geven welke we voor onze bond laten uitkomen.

We hebben gekozen om de winnaars (Heren en Dames ) en de winnaars van de gesloten bollenstreek ( Heren en Dames ) een ticket te geven. Over de jeugd hebben we overleg gehad omdat de jeugd alleen trainingen heeft. In totaal mogen we 2 heren, 2 dames, 2 meisjes en 2 jongens vanuit onze bond sturen.

Peter van der Heijden:

Bij reserveringen staat er 1500 euro voor de jeugd, zijn er hier al ideeën over?

- Tilly verteld dat we een jeugdplan hebben en we zeker geld willen stoppen in de jeugd vandaar deze reserveringen. We willen het goed aanpakken en niet met een half idee hierin stappen.

Tijdens de verdeling van de commissies bij het kopje samenstelling bestuur en commissies verteld Tilly dat we voor Miranda Haasnoot een vervanging hebben gevonden namelijk Rilana Erades. Gezien de zwangerschap van Rilana zal Mark Honsbeek haar ondersteunen in de jeugd. Rilana traint al met de jeugd op de maandagen.

**Kascommissie:**

De Kascommissie is aanwezig (Petra Hakker)

Petra verteld dat ze met Taco de financiën heeft gecontroleerd en heeft Ferry niet kunnen betrappen op een foutje.

De ALV verleent decharge aan het bestuur.

Tilly vraagt of er mensen zijn welke zich willen aanmelden voor de nieuwe kascommissie voor volgend jaar?

Petra Hakker wil volgend jaar weer de kascommissie doen.

Van de aanwezige bij reageerde er naast Petra niemand op de vraag, wij gaan online een oproep plaatsen om iemand te vinden die samen met Petra de kascommissie wilt doen

**5. Samenstelling dagelijks bestuur en commissies seizoen 2022-2023:**

Dagelijks bestuur:

**Naam:**

- Tilly van Velzen- Vissers
- Ferry van Veen
- Patricia Roodbergen
- Marco Klein

(zittend)  
(aftredend)  
(zittend)  
(verkiebaar)

**Functie:**

Voorzitter & Wedstrijdsecretariaat  
Penningmeester  
Secretaris  
Penningmeester

Medebestuurleden:

**Naam:**

- Evelien van Tol
- Vincent van der Leek
- Mark Honsbeek
- Marco Kleijn
- Ferry van Veen

( afgetreden )  
( aftredend )  
( aantredend )

Wedstrijdsecretariaat  
Algemeen Bestuurslid  
Algemeen Bestuurslid  
Algemeen Bestuurslid  
Algemeen Bestuurslid

## Commissies:

### **Naam:**

- Hellen Hofland		Team manager LaCo Dames
- Rilana Erades		Team captain LaCo Dames
- Miranda Azier	( aftredend )	Jeugdcommissie
- Rilana Erades	( aantredend )	Jeugdcommissie
- Timo van Zundert	( aftredend )	Team captain LaCo Heren
- John van der Meij	( aftredend )	Teammanager LaCo Heren
- Arie van Iterson	( aantredend )	Teammanager LaCo Heren
- Arjan van der Meij	( aantredend )	Team captain LaCo Heren
- Vincent van der Leek		DBBR ranking
- HM Darts		Gesloten Bollenstreek & Toernooien

Tilly verteld dat na lange dienst Ferry van Veen gaat stoppen met het penningmeesterschap en wij Marco Klein daarvoor verkiesbaar willen stellen. Ferry blijft nog wel zitten in het bestuur en zal algemeen bestuurslid worden

Er is gestemd door de ALV en er is unaniem akkoord gegeven om Marco Klein penningmeester te laten worden.

### Peter van der Heijden

Vermeld dat het officieel moet worden aangegeven zodat je mensen kan aanmelden of eventueel mensen kan aandragen.

- Tilly verteld dat dit klopt, maar aangezien het bestuurlijk direct kon worden vervuld zijn we dit vergeten te vermelden op de website en hiervoor geen aanvraag gedaan naar de leden.

### Peter van der Heijden

Vraagt of Patricia nog steeds secretaris AI is?

- Tilly vermeld dat ze nu zit vastgeroest en dat ze geen AI meer is.

## **6. Planning lopende seizoen 2022-2023 en vooruitzichten**

### **ALGEMEEN:**

Op dit moment hebben we 1072 leden, helaas is er dit jaar 1 team tijdens de competitie gestopt. Dit jaar hadden we de captainsavond waarin we de "**competiemap**" hebben uitgedeeld aan de captains. Naar onze mening is dit goed ontvangen en willen we dus ook doorzetten in de toekomst.

Momenteel is de tekst Rood in het wedstrijdreglement waar we aanpassingen hebben gemaakt, deze rode tekst wordt aankomend seizoen zwart, nieuwe wijzigingen worden weer rood. Dit zal een levend document worden i.v.m. voorheen dit in het hoofd van de voorzitter/wedstrijdsecretariaat zat. En wij dit nu allemaal duidelijk willen hebben.

### **TOERNOOIEN:**

- De DBBR Rankings
- Gesloten Bollenstreek
- Gesloten Bollenstreek Koppels

Allen met Vincent van der Leek als wedstrijdleiding.

### **JEUGD:**

Met de jeugd hebben we weer een opstart gemaakt en is Rilana Erades benoemd als jeugdcoördinator, dit loopt momenteel tot Juni met 1 trainingsavond in de maand. Zoals jullie wellicht weten is Rilana zwanger van een tweeling dus het vervolg met haar gaan we in weer oppakken in Oktober/November en dan 2 trainingsavonden en sowieso 4 toernooien voor de jeugd. We zullen ook kijken met haar naar de mogelijkheid om in September al iets te gaan organiseren zonder haar aanwezigheid uiteraard.

### **BESTE 16 SPELERS:**

Voor het eerst organiseren we dit jaar het Beste 16 spelers per divisie toernooi, we hopen dat de aanwezigheid hier van spelers optimaal zal zijn. Qua data was dit lastig inplannen dus hebben we ervoor gekozen dit richting de start van het nieuwe seizoen te doen. De Heren LaCo hebben zich ondertussen al geplaatst voor de play-off, voor de dames is het nog even spannend tot de laatste wedstrijd op 15 April tegen VDO. Dit jaar is Timo van Zundert gestopt en is Arie van Iterson aangesteld bij de Heren LaCo als nieuwe manager. John van der Mey zal na dit jaar stoppen en zal Arjan van der Mey de captain worden naast Arie.

#### Nick van der Linden:

*Vermeld dat het handig is dat het een paar keer op facebook voorbij mag komen of de site over de aankomende toernooien zodat mensen hier nog wel even vanaf weten.*

*- Dit wordt op de takenlijst gezet en zorgen dat het wordt gedeeld met de andere leden.*

#### Winfried Dijker:

*Het beste 16 toernooi? Is dat op percentage gebaseerd?*

*- Tilly: Ja zoals het op teambeheer staat.*

#### Angelique van der Leek:

*Wat als je geplaatst bent maar niet wilt meedoen?*

*- Tilly: Dan wordt het doorgeschoven.*

### **7. Rondvraag:**

#### Nick van der Linden:

*Misschien kunnen we wel is gaan kijken naar het puntensysteem van de ranking*

*Hij vindt dat we moeten gaan werken met een goed aantal puntensysteem.*

*En dat mensen niet hetzelfde aantal punten moeten krijgen.*

*Vanuit het bestuur is er naar het punten schema gekeken.*

*-Tilly verteld dat Nick anders een opzetje moet maken hoe hij het voor zich ziet en dit naar ons mailt of met Vincent bespreekt.*

*- Evelien merkt op dat misschien moeten gaan kijken naar het puntensysteem van de NDB-ranking.*

*- Vincent geeft aan, aan Nick dat ze een keer samen moeten gaan zitten omdat hij het er ook wel mee eens is. En misschien er even naar moeten gaan kijken met z'n tweeën.*

Peter van der Heijden:

Misschien kan Danny van der Plas van de KDV er bij helpen gezien hij de wedstrijdleiding is en ook met Rankings werkt.

- Danny antwoord dat hij prima er naar wilt kijken maar dat het een ander format is dan dat de KDV gebruikt.

Winfried Dijker:

Winfried vraagt of jullie veel werk hebben aan het verzetten van wedstrijden?

- Tilly vermeld dat er weinig werk in zit.

Evelien vraagt waarom hij deze vraag stelt.

Hij geeft aan dat hij het niet fijn vindt dat er wedstrijden verzet worden.

- Evelien geeft aan dat alle wedstrijden welke verzet worden dan ook in de eerste helft moeten worden ingehaald.

Ruud Hoogeboom

Vraagt of het bestuur dan geen teams eropaan kunnen spreken als ze meer dan 5 wedstrijden gaan verzetten.

- Wanneer dit gebeurt worden ze aangesproken.

Tilly en Evelien gaan binnenkort weer zitten om te kijken naar de competitie

Peter van der Heijden:

Over de ingehaalde wedstrijden; Het verschilt gewoon met 3 wedstrijden. Of hier beter naar gekeken kan worden. Peter vindt dat als het te lang duurt teams eventueel met elkaar kunnen overleggen en de competitie kunnen beslissen. Hij vindt het dan bijna competitievervalsing.

- Tilly geeft aan dat we nog zeker moeten kijken naar bepaalde weken en datums, dit jaar viel het niet bepaald gunstig en we moeten hier zeker nog van gaan leren.

Peter van der Heijden:

Stel dat er een team is dat lager wilt gaan spelen vanwege dat er spelers in het team welke wel het niveau halen. Is dit dan mogelijk?

- Tilly: De teams mogen dit dan aanvragen. Geeft het dan aan in de opmerkingen bij het aan melden van het team,

Het wedstrijdsecretariaat kijkt dan zeker naar de opmerkingen of ze hier wat mee kunnen gaan doen.

## **8. Sluiting**

Tilly bedankt de aanwezige leden voor de vruchtbare avond en de vele vragen en wijst de leden naar de bar om nog een drankje te nuttigen. Voor de volgende vergadering zal de concept notulen online komen te staan.